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Protokoll styrelsemöte SFRM, Svensk Förening för Rehabiliteringsmedicin 
 
Datum:  2023-03-06 
Tid: 15:30  
Plats: Via Teams  
Medverkande: Kristian Borg, Jan Lexell, Johan Nylander, Marie Lindgren, Solveig Hällgren, 
Mattias Hill, Jörgen Söverstad, adjungerande ST-representant Jens Thorén 

 
1. Ordförande hälsar välkomna 
Presentation av styrelsen och Jens Thorén.  
2. Genomgång av föregående protokoll.  
Förtydligande av några frågor som togs upp vid föregående möte. Dessa tas upp under 
respektive nedanstående punkter. 
3. Ekonomi:  
Johan redovisar för utgifter i samband med resor till konferens som representanter SFRM 
deltagit vid. Nuvarande tillgångar på SFRMs konto 495.000. Diskussion kring överskott efter 
senaste Rehabveckan i Stockholm. Överskott landade på 45.266:- och tidigare har detta delats 
mellan arrangör och SFRM. Så ej fallet i nuläge där arrangör tilldelats hela överskottet. Kristian 
kommer åter ta upp detta med ansvarig hos arrangör. Gällande kontraktskrivande inför 
kommande Rehabveckor är detta att beakta.  
Vid dagens möte förtydligas att såväl ledamöter i SFRMs styrelse samt ledamöter i 
Utbildningsutskottet som deltar aktivt i specialistexamination erhåller deltagaravgift samt 
boende- och resekostnader av SFRM under Rehabveckan. Även förtydligande av beslut om 
avgiftshöjningar gällande medlemskap SFRM samt avgifter kopplade till Rehabveckan, som 
tagits vid tidigare möte. Höjning av konferensbidrag till 50.000. Höjning anmälningsavgift med 
200:-. Höjning av utställaravgift till 22.000:- (kommersiella) och 16.000:- (ideella). 
Resestipendie för bästa ST-arbete som presenteras höjs till 12.000. 
Styrelsebeslut att sponsra inkommande kurs gällande mål C10 som hålls i Västerås 12-14/4 med 
10.000 för subvention av kursavgift för medlemmar i SFRM.  
4. Utbildningsgruppen, ST-läkare 
Marie och Jan informerar om Specialistexamen. Då återbud från tidigare anmälda ST-läkare 
räcker det med att avsätta tid för examination mellan kl 15:00-17:00 den 8/5. Marie kommer att 
informera Utbildningsutskottet inför fortsatt planering. 
  
Utbildningsgruppen har lämnat in synpunkter gällande kursämnen. 
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Diskussion kring SPUR och SPUR-granskningsarbete. Enas om att Ursula Heldmann, som är 
insatt i frågan, bjuds in till nästa styrelsemöte för att delge information kring detta. Jörgen tar på 
sig att bjuda in Ursula. 
5. Hemsidan 
Fråga inkommit från Alison Godbold gällande möjligheten att lägga upp information kring 
hjärnskada på hemsida, vilket styrelsen ställer sig bakom. 
6. Rehabveckan 
Jan informerar om Rehabveckan och går igenom program. Fortsatt kan vissa justeringar 
tillkomma såsom Olle Höök-föreläsning.  
Diskussion kring arrangörskap av Rehabveckan 2024. Kandidater är Örebro och Göteborg där 
vi enas om att Örebro är förstahandsalternativ om de har möjligheten att arrangera. Kristian 
kommer att skicka en förfrågan till verksamhetschefer i såväl Örebro som Göteborg. 
7. Vetenskaplig sekreterare  
Se punkt 4 och 6. 
8. Medlemsregistret 
I dagsläget är vi exakt 200 medlemmar och siktet är inställt högre. 
9. Remisser, nomineringar m m 
Det reviderade nationella vårdprogrammet för cancerrehabilitering är aktuellt för en 
remissrunda. Remissvar skall vara inne före den 14/4. Jan tar på sig ansvaret att sammanställa 
ett svar utifrån synpunkter från styrelsemedlemmar. Jan skickar därefter svar till Jörgen som 
sedan skickar in via enkätverktyget som finns i vårdprogrammet. 
10. Från Svenska Läkarförbundet och Svenska Läkaresällskapet 
Inget nytt. 
11. NPO, RPO, NAG, NHV och Beslutsstöd SoS 
Se punkt 9.  
12. Internationellt 
Inget nytt. 
13. NHV-Ryggmärgsskador 
Solveig informerar kring vad som framkom på det ”Nationella frågestundsmötet” som hållits. 
Detta berörde fram för allt primärrehabilitering. Vid diskussion framkommer inget som 
förändrar målbeskrivning och rekommenderad tjänstgöringstid inom ST. 
14. Övriga frågor 
Information och diskussion kring förfrågan som inkommit från Carl Sjöström, som startade 
”Funktionella listan 2015. Carls förfrågan gäller möjligheten att knyta nätverket till SFRM, 
såsom ett av andra Rehabnätverk. Styrelsen ställer sig positiv till detta och Jan kommer att ta 
kontakt med Carl i frågan och erbjuda Carl en kortare programpunkt vid kommande 
Rehabvecka, för information kring ovanstående. 
 
Inför kommande medlems- och årsmöte på Rehabveckan kommer Kristian att förbereda 
Årsberättelse samt informera valberedning kring behov översyn framtida 
styrelsesammansättning. 
 
Nästa möte 23-04-17 kl 15:00-16:30 

  
Kristian Borg, ordförande 
 
 
 
Jörgen Söverstad, sekreterare 


